



المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.
ص.ب. رقم 23444، الصفاة 13095، دولة الكويت
Kuwait Financial Centre K.P.S.C.
Commercial registration number: 21330
Authorized & paid up capital: KD 48,080,174.700
P.O. Box 23444, Safat 13095, State of Kuwait
Tel +965 2224 8000 Fax +965 2242 5828
info@markaz.com complaints@markaz.com

markaz.com

Date: 10th of January 2021

Reference: 005/KCC/IBD/21

To: Boursa Kuwait

State of Kuwait

Dear Sirs,

Subject: The first meeting of the Bondholders' Association of Kuwait Financial Centre K.P.S.C. ("Markaz") amounting to thirty five million Kuwaiti dinars – maturity 20 December 2025

With reference to the subject above, and pursuant to the provisions of Articles (12-42, 12-44 and 12-46) of Book (11) of Resolution No. 72 of 2015 dated November 10, 2015 regarding the issuance of the executive bylaws for Law No. 7 of 2010 (the Law of the Establishment of the Capital Markets Authority) and its amendments, we inform you that Kuwait Financial Centre K.P.S.C. ("Markaz") intends to invite the Bondholders' Association of Markaz bonds amounting to thirty five million Kuwaiti dinars issued on December 20, 2020 and maturing on December 20, 2025, to attend the first meeting of the Bondholders' Association, on Tuesday, 19 January 2021 at 1:00 PM at Markaz's headquarter located in Sharq – Block (1) – Ahmad Al Jaber Street - Universal Tower – Floor 9. In the event that the quorum for the validity of the first meeting is not met on the aforementioned date, the meeting will be postponed to a second meeting to consider the same agenda on Tuesday, 26 January 2021 at 1:00 PM at the aforementioned Markaz's headquarter without the need for a new invitation.

Therefore we would like to publish the invitation herewith attached on the website of Boursa Kuwait in accordance with the provisions of Article 12-44 of Chapter 12 of Book 11 of Resolution No. 72 of 2015 referred to above, noting that the invitation will also be published in two local daily newspapers on 12 January 2021.

Representative of Markaz

Maha Abdulsalam Imad
Executive Vice President



Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text. In case of any difference between the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.



المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.

ص.ب. رقم 23444، الصفاة 13095، دولة الكويت

Kuwait Financial Centre K.P.S.C.

Commercial registration number: 21330

Authorized & paid up capital: KD 48,080,174.700

P.O. Box 23444, Safat 13095, State of Kuwait

Tel +965 2224 8000 Fax +965 2242 5828

info@markaz.com complaints@markaz.com

markaz.com

Announcement of the first meeting of the Bondholders' Association of Kuwait Financial Centre K.P.S.C. with a value of KD 35 million issued on December 20, 2020 and maturing on December 20, 2025

Kuwait Financial Centre K.P.S.C. ("Markaz") is pleased to invite the holders of the bonds issued on December 20, 2020, with a value of thirty five million Kuwaiti dinars, due on 20 December 2025, to attend the first meeting of the Bondholders' Association referred to above, in accordance with the text of Article 12-44 of Book 11 of Resolution No. 72 of 2015, regarding the issuance of the Executive Bylaws for Law No. 7 of 2010 and its amendments, on Tuesday January 19, 2021 at 1:00 PM, at Markaz's headquarter, located in Sharq – Block (1) – Ahmad Al Jaber Street - Universal Tower – Floor 9; to discuss the following agenda:

- 1) Discuss and approve the Articles of Association of the Bondholders' Association of the bonds issued by Kuwait Financial Centre K.P.S.C.
- 2) Elect the representative of the aforementioned Bondholders' Association and determine its powers.

In the event the quorum is not complete for the validity of the first meeting on the aforementioned date, the meeting will be postponed to the second meeting to consider the same agenda at 1:00 pm on Tuesday, January 26, 2021, at the aforementioned Markaz's headquarters without the need for a new invitation.

Kuwait Financial Centre K.P.S.C.



Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text. In case of any difference between the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.



المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.
ص.ب. رقم 23444، الصفاة 13095، دولة الكويت
Kuwait Financial Centre K.P.S.C.
Commercial registration number: 21330
Authorized & paid up capital: KD 48,080,174.700
P.O. Box 23444, Safat 13095, State of Kuwait
Tel +965 2224 8000 Fax +965 2242 5828
info@markaz.com complaints@markaz.com

المرجع: 005/KCC/IBD/2021

التاريخ: 10 يناير 2021

إلى: السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين،،،
دولة الكويت

تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: الاجتماع الاول لهيئة حملة سندات شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. بقيمة 35 مليون دينار كويتي الصادرة بتاريخ 20 ديسمبر 2020 واستحقاق 20 ديسمبر 2025.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام المواد 12-42 و 12-44 و 12-46 من الكتاب 11 من القرار رقم 72 لسنة 2015 بتاريخ 10 نوفمبر 2015 بشأن إصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 (قانون إنشاء هيئة أسواق المال) وتعديلاته، نحيطكم علماً بأن شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. ("الشركة") تنوي دعوة حملة سندات الدين بقيمة 35 مليون دينار كويتي الصادرة بتاريخ 20 ديسمبر 2020 واستحقاق 20 ديسمبر 2025، لحضور الاجتماع الأول لهيئة حملة السندات، وذلك في تمام الساعة 1:00 من ظهر يوم الثلاثاء الموافق 19 يناير 2021 بمقر الشركة الكائن في الشرق - قطعة (1) شارع أحمد الجابر - مبنى برج يونيفرسال الدور التاسع - الكويت. في حال عدم اكتمال النصاب القانوني لصحة انعقاد الاجتماع الأول في التاريخ المذكور، يؤجل الاجتماع إلى انعقاد ثانٍ للنظر في ذات جدول الأعمال وذلك في تمام الساعة 1:00 من ظهر يوم الثلاثاء الموافق 26 يناير 2021 بمقر الشركة المذكور أعلاه دون الحاجة إلى إجراءات جديدة للدعوة.

لذلك، يرجى نشر الدعوة المرفقة ادناه على الموقع الإلكتروني لبورصة الكويت وفقاً لأحكام المادة 12-44 من الفصل 12 من الكتاب 11 من القرار رقم 72 لسنة 2015 المشار إليه أعلاه علماً ان الدعوة ستنتشر ايضاً في صحيفتين يوميتين محليتين بتاريخ 12 يناير 2021.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

ممثل شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.

علي حسن خليل
الرئيس التنفيذي



إعلان عن الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. بقيمة 35 مليون دينار كويتي الصادرة بتاريخ 20 ديسمبر 2020 واستحقاق 20 ديسمبر 2025.

يسر شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. ("الشركة") دعوة حملة السندات الصادرة عنها بتاريخ 20 ديسمبر 2020 بقيمة 35 مليون دينار كويتي واستحقاق 20 ديسمبر 2025، لحضور الاجتماع الأول لهيئة حملة السندات المشار إليها أعلاه طبقاً لنص المادة 12-44 من الكتاب 11 من القرار رقم 72 لسنة 2015 بشأن إصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته، وذلك في تمام الساعة 1:00 من ظهر يوم الثلاثاء الموافق 19 يناير 2021 بمقر الشركة الكائن في الشرق، قطعة (1)، شارع أحمد الجابر، مبنى برج يونيفرسال، الدور التاسع، الكويت وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- (1) مناقشة واعتماد نظام هيئة حملة السندات الصادرة عن شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.
- (2) انتخاب الممثل القانوني لهيئة حملة السندات الأتفة الذكر وتحديد صلاحياته.

وفي حال عدم اكتمال النصاب القانوني لصحة انعقاد الاجتماع الأول في التاريخ المذكور، يؤجل الاجتماع إلى انعقاد ثانٍ للنظر في ذات جدول الأعمال وذلك في تمام الساعة 1:00 من ظهر يوم الثلاثاء الموافق 26 يناير 2021 بمقر الشركة المذكور أعلاه دون الحاجة إلى إجراءات جديدة للدعوة.

شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.

